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Vážení spoluobčané,  
 

zanedlouho uplyne rok od doby, kdy jsem k Vám pro-

střednictvím Postřekovského zpravodaje promlouval po 

loňských podzimních komunálních volbách poprvé. 

Vzhledem k tomu, že se blíží konec roku, tedy čas bilan-

cování, dovolte mi krátké ohlédnutí za tím uplynulým 

rokem z pohledu starosty obce. Moje starostování (a sta-

rosti s ním spojené) začalo 4. listopadu 2014, kdy jsem 

poprvé překročil práh obecního úřadu jako starosta a 

začal tak řešit obecní záležitosti z trochu jiného pohledu. 
 

O tom, že věcí k řešení je (a bude) hodně, jsem se pře-

svědčil hned vzápětí. A vzápětí jsem taky poznal, že 

v této branži neexistuje žádný návod, jak daný problém 

vyřešit správně :-). Naštěstí je tu pár kolegů z okolních 

obcí, na které se lze spolehlivě obrátit s žádostí o radu, 

případně je zde mocný internet, i když i ten je na některé 

obecní záležitosti krátký. Nechci si ale stěžovat, výše 

uvedené k práci starosty prostě patří. Na ustavující schů-

zi zastupitelstva bylo jako velké plus vyzdvihováno, že 

je obec předávána s velkou finanční rezervou, vytvoře-

nou minulým vedením. Souhlasím, že nějakou finanční 

rezervu obec mít musí. Na druhou stranu obec není fir-

ma, která tvoří zisk, ale finanční prostředky by se měly 

investovat zpět do jejího dalšího rozvoje tak, aby slouži-

ly jejím občanům. Docela mě proto překvapilo, že obec 

nemá žádný rozvojový plán nebo zásobník projektů – 

zkrátka nějaký „fahrplan“, kterým se bude řídit její další 

rozvoj. Jsem proto velmi rád, že se podařilo připravit a 

na minulém zasedání zastupitelstva obce i schválit strate-

gický rozvojový dokument obce. Krom toho, že je tako-

vý dokument potřeba k tomu, aby obec mohla žádat o 

dotace v rámci různých dotačních titulů, já osobně jej 

chápu jako důležitou součást a nástroj pro další řízení 

rozvoje obce. Možnost vyjádřit se k dalšímu směrování 

naší obce měli i všichni spoluobčané – těm, kteří jí vyu-

žili, děkuji za předložené náměty, nápady a připomínky, 

i když jsem, abych byl upřímný, očekával větší účast. 

Pevně doufám, že se nám cíle stanovené v tomto doku-

mentu podaří v budoucnu naplňovat, dokument dále 

zpřesňovat a doplňovat o další rozvojové aktivity.  
 

Další hodně diskutovanou záležitostí bylo odstoupení 

dlouholeté ředitelky ZŠ a MŠ Postřekov. Tady jsem vel-

mi rád, že se podařilo najít náhradu v podobě nového 

ředitele Mgr. Martina Oríška. Od svého nástupu do funk-

ce ve škole odvedl velký kus práce. Jako správný a lo-

gický krok hodnotím i rozhodnutí zastupitelstva uvolnit 

mimořádnou investici, díky níž se se podařilo opravit 

(mnohdy havarijní stav) a obnovit vybavení školy a škol-

ky vč. přilehlých areálů. Věřím, že se v následujících 

letech podaří zajistit finanční prostředky na tolik potřeb-

nou „rekonstrukci“ budovy školy. Když už hovořím o 

investicích a opravách, nemohu nezmínit jednu věc, kte-

rá mě osobně velmi mrzí – je to neschválené zateplení 

tělocvičny a obecního úřadu. Před hlasováním jsem si 

říkal, že snad projde alespoň tělocvična, protože je celý 

týden hojně využívána cvičenkami a cvičenci všech vě-

kových skupin. Projekt nakonec nebyl schválen – jednu 

šanci jsme promrhali, proto doufám, že tu druhou už si 

utéct nenecháme, protože ta třetí už nemusí přijít a pak 

by nezbylo nic jiného, než neutěšený stav budovy sano-

vat z vlastních zdrojů. 
 

Mnohým z vás asi připadá, že jsme toho za ten uplynulý 

rok moc neudělali. Navenek, to možná není vidět, ale 

vězte, že bylo provedeno hodně „papírové“ práce, která 

je nezbytná k tomu, abychom mohli v budoucnu jednot-

livé projekty efektivně řešit a pokud to bude jen trochu 

možné, čerpat na ně finanční prostředky z dotačních titu-

lů. Chtěl bych touto cestou poděkovat všem zaměstnan-

cům OÚ a zastupitelům za práci odvedenou v letošním 

roce. Věřím, že se nám společně postupně podaří reali-

zovat všechny cíle, které jsme si stanovili. Na závěr mi 

dovolte popřát Vám i všem Vašim blízkým příjemné 

prožití vánočních svátků a v novém roce pevné zdraví, 

mnoho štěstí a spokojenosti. 
 

S úctou, Jan Kreuz – starosta obce 

UPLYNULÝ ROK OČIMA STAROSTY OBCE 
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Prosinec v mateřské školce 
 

Na začátku prosince - 2. 12. 2015 - děti navštívily představení v MKS v Domažlicích: „Příběhy včelích medvídků“. 

Dětem se výlet do Domažlic a celé představení moc líbilo, s včelími medvídky byla velká legrace. Určitě zase rádi 

vyrazíme na nějaké jiné představení. 
 

3. 12. 2015 celá naše MŠ navštívila Mikuláše a malé čertíky a andílky v ZŠ v Postřekově. Mikuláš přečetl z knihy 

hříchů každému dítěti, co mu jde a co by mělo ještě zlepšovat. Děti zazpívaly dohromady dvě písničky a každý do-

stal ovoce a sladkost. 
 

Mezi vánoční akce v první třídě MŠ už tradičně patří pe-

čení cukroví. V letošním roce nám tuhle práci usnadnila 

Matějovo maminka, která donesla hotové těsto. Děti se 

mohly pustit do práce – válení těsta, vykrajování vánoč-

ních motivů a jejich přenesení na velký pekáč. Netrvalo 

dlouho a celou školkou se nesla vůně upečeného linecké-

ho cukroví. 
 

8. 12. 2015 jsme přivítali  rodiče a prarodiče na naší vá-

noční besídce v 1. třídě. Starší děti přednesly básničky, 

zazpívaly a zatancovaly. V další části besídky se zapojily 

všechny děti, ukázaly, jak se hravou formou ve školce učí 

– při lovení kapříků do kádí si procvičovaly základní bar-

vy. Na závěr jsme si všichni společně zazpívali koledu. 

Děti byly šikovné a sklidily velký potlesk. Nechybělo ani 

fotografování u vánočního stromečku. 
 

Ve čtvrtek 10. 12. 2015 jsme již několikátým rokem ve 2. třídě pekli a zdobili perníčky. Děti si vykrojily každý tři 

perníčky a zdobily je polevou a lentilkami. Děti to moc bavilo, proto v této tradici budeme nadále pokračovat. 
 

11. 12. 2015 se konal  koncert v  ZUŠ Klenčí p. Č..  Do Klenčí jsme jeli vlakem a zpět autobusem. Děti z literárně 

dramatického oboru J. Jindřicha Domažlice nám přečetly tři jednoduché příběhy z knihy Ester Staré „Pak se to sta-

Informace z listopadového zasedání zastupitelstva obce 
 byly schváleny finanční příspěvky násl. organizacím a spolkům působícím v obci na rok 2016: 

 TJ Sokol Postřekov – 150 000 Kč na sportovní činnost a stavební údržbu areálu hřiště 

 Národopisný soubor Postřekov – 18 000 Kč na činnost souboru 

 ZO ČSCH Postřekov – 17 000 Kč na dokončení opravy fasády budovy ve Mlýnci č.p. 29 a provoz 

organizace 

 SDH Postřekov – 11 000 Kč na zajištění pouťových dozvuků 2016 a údržbu dětského hřiště 

 byl schválen rozpočet obce Postřekov na rok 2016 jako schodkový -58 000 Kč (schodek bude hrazen z přebyt-

ku z minulých let) 

 bylo schváleno pořízení nové tiskárny pro kancelář OÚ formou operativního pronájmu od firmy Konica-

Minolta 

 byl schválen harmonogram zasedání zastupitelstva obce na rok 2016 (13.1., 17.2., 16.3., 13.4., 18.5., 15.6., 

13.7., 17.8., 14.9., 12.10., 16.11., 14.12.) 

 bylo schváleno pořízení nové techniky pro Jednotku sboru dobrovolných hasičů Postřekov 

 cisternová automobilová stříkačka – z dotace v rámci programu obnovy požární techniky vyhlašova-

ným MV ČR (podání žádosti v roce 2016, předp. dodání v roce 2017) 

 dopravní automobil – dotace z IROP, Investiční priorita 5b., Specifický cíl 1.3 - Zvýšení připravenosti 

k řešení a řízení rizik a katastrof (podání žádosti v roce 2016, předp. dodání v roce 2016) 

 byl schválen odkup pozemků pod místní komunikací (parc. č. 2571/3 a parc. č. 342/56) 

 bylo schváleno pořízení pyrotechniky na silvestrovský oheň, který se letos uskuteční na louce pod hřištěm 

TJ Sokol Postřekov 

 zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu předsedkyně finančního výboru o činnosti výboru za rok 2015 a schvá-

lilo plán činnosti finančního výboru na rok 2016 

 zastupitelstvo vzalo na vědomí zprávu předsedkyně kontrolního výboru o činnosti výboru za rok 2015 a schvá-

lilo plán činnosti kontrolního výboru na rok 2016. Zároveň byla přijata nápravná opatření plynoucí z kontroly 

KV provedené v prosinci 2015 
Jan Kreuz 



Strana 3 PROSINEC 2015  

lo“. Příběhy byly o žalování, o zlobení a také o tom, co se 

stane, když děti nenosí bačkůrky . Čtení bylo poutavé, 

zábavné a poučné. O přestávkách vystupovali žáci hudeb-

ního oboru. 
 

15. 12. 2015 se konala besídka 2. třídy MŠ.  Děti si na-

cvičily s paními učitelkami ,,Vánoční příběh“, který se 

odehrával v Betlémě, kde se narodil Ježíšek. Tento příběh 

byl plný vánočních koled.  Děti byly převlečeny za různé 

postavy a zvířátka - anděly, muzikanty, Tři krále, pastýře, 

vesničany, oslíky a ovečku, Marii a Josefa. Nakonec si 

domů odnesly balíček perníčků a přáníčko. Děkujeme 

rodičům za přípravu kostýmů pro své děti. 
 

16. 12. 2015 se na vystoupení dětí přišly podívat paní 

učitelky ze ZŠ Postřekov s dětmi 1. a 2. třídy. 
 

17. 12. 2015  proběhla vánoční nadílka v naší školce. Dě-

tem Ježíšek přinesl spoustu dárků, které pomohou dětem 

rozvinout např.  hrubou a jemnou motoriku, artikulační a 

předmatematické schopnosti, pozornost nebo paměť. 

Tímto Ježíškovi  moc děkujeme. 
 

Nakonec bych se chtěla vrátit k akci s rodiči, která pro-

běhla 18. 11. 2015 v naší MŠ. Bylo to „Odpolední setkání 

s knížkou“. Děti s rodiči dostali malý domácí úkol: na-

kreslit  jednoduchou kresbu z jejich nejoblíbenější kníž-

ky, napsat autora a název knihy. Některé tituly se opako-

valy. Nejvíce je oblíbený u našich starších dětí: 

„Krteček“ (Krtek a kalhotky, Krtek a televize, Krtek a 

autíčko). A jaké knihy si naše děti oblíbily? Jsou to např.: 

O červené karkulce, O autech, Ve slunečním městě, Vílí 

příběhy, A pak se to stalo, Spiderman, Heidi – děvčátko 

z hor, Noddy, Příšerné zlobilky, Malá čarodějnice, Perní-

ková chaloupka, Řecké báje a pověsti, Princ Bajaja. 
 

Děti a celý kolektiv MŠ Postřekov  přejí  vám všem  voňavé  a veselé Vánoce, do nového roku hodně zdraví, štěstí, 

spokojenosti. 

V novém roce se budeme těšit na shledanou a na spolupráci s dětmi i s vámi rodiči. 

V novém roce se opět uvidíme  4. 1. 2016.    

Bálová sezóna 2016 v Postřekově 
9. ledna Myslivecký bál, od 20:00, hraje Spirála 

9. ledna Kopečkářský bál U Hadamů, od 20:00, hraje MaMaPiPi 

16. ledna Postřekovský bál, od 20:00, hraje Domažličanka 

17. ledna Dětský - chodský - bál, od 15:00, hraje Šrumecband 

23. ledna Exotický bál ve Špillarce, od 20:00, hraje Mastnej flek 

30. ledna Hasičský bál, od 19:00, hraje Hájenka 

5. února Masopustní sezpívaná U Hadamů, od 20:00, hrají Sekáči 

6. února Maškarní bál, od 20:00, hraje HájaTečkaBand 

7. února Kytičkový průvod od 16:00, Kytičková zábava od 17:00, hraje Hájenka 

8. února Dudácké masopustní odpoledne U Hadamů, hrají Sekáči a Masopustband 

8. února Babský bál, od 19:00, hraje Dupalka 

9. února Maškarní průvod od 16:00, Truchlení u muziky od 17:00, hraje Hájenka 

Jaroslava Weberová 
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20162016  
Redakce Postřekovského zpravodaje děkuje všem, kteří 

v roce 2015 přispěli článkem nebo rozhovorem, myšlen-

kou a nápadem, pozvánkou či informací. Jmenovitě 

chceme zmínit nejčastější autory: Jana Kreuze za OÚ a 

SDH, Jaroslavu Weberovou a celý kolektiv MŠ, Moniku 

Kreuzovou za ASPV, Markétu Hrubou za SDH a Jiřího 

Knížka za SDH a Muzeum Sklep. 

Naším přáním do roku 2016 je, aby nám všichni aktivní 

přispěvatelé zachovali svou přízeň a dále nám pomáhali 

při tvorbě zpravodaje. Vám, našim čtenářům, přejeme 

pro nadcházející rok ještě pestřejší směs článků. Věříme, 

že se redakci - alespoň občas - podaří získat text i od ji-

ných důležitých a zajímavých organizací v obci jako na-

příklad ZŠ, fotbalisté, volejbalisté, šachisté, chovatelé…. 

Rádi uvítáme náměty od jakéhokoliv občana Postřekova. 
 

Pevné zdraví a četné životní radosti v celém roce 2016 

vám všem přejí Jana a Radek Zuberovi. 

SILVESTROVSKÝ 

OHEŇ 
T R A D I Č N Í  S I L -

VESTROVSKÝ OHEŇ  

S OHŇOSTROJEM SE 

LETOS USKUTEČNÍ 

NA LOUCE POD HŘIŠ-

TĚM TJ SOKOL PO-

STŘEKOV. OBEC SR-

DEČNĚ ZVE VŠECHNY 

O B Č A N Y,  K T E Ř Í 

CHTĚJÍ POSPOLU 

STRÁVIT MINUTY 

OKOLO PŮLNOCI. 


